
 Protokół nr XXX/2022 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 26 stycznia 2022 roku w godz. 1400 -  1600 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XXX Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Zastępcę Burmistrza Ponieca Eugeniusza Nowaka 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

12 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie Przewodniczący stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z 

zaproszeniami na XXX Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad XXX Sesji 

Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXX Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Wysłuchanie informacji z działalności Rady oraz Komisji Stałych w roku 2021, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Rady 

Miejskiej na 2022 rok, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2022, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr VII/63/2019 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 29 maja 2019 r. w sprawie połączenia samorządowych zakładów 

budżetowych Gminy Poniec- Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w 

Poniecu z/s w Drzewcach i Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Poniecu, 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej  nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości z przeznaczeniem na drogi osiedlowe, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: skargi na działanie Burmistrza Ponieca, 

11. Interpelacje i zapytania radnych, 

12. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej, 

13.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

14.  Wolne wnioski i zapytania, 

15.  Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.   

Przewodniczący Jerzy Kusz podsumował, że pozycja Gminy Poniec w rankingu „Gmina 

dobra dla życia”  bardzo cieszy i trzeba dalej pracować aby piąć się do góry w rankingu.  

 

Pkt 3. Wysłuchanie informacji z działalności Rady oraz Komisji Stałych w roku 2021 

 

Przewodniczącego Rady Jerzy Kusz poprosił  przewodniczących poszczególnych Komisji Rady 

o przedstawienie informacji z realizacji planów pracy Komisji stałych. 

 

• Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych                                   

i Obywatelskich – informację przedstawiła Ewa Kończak, Zastępca Przewodniczącego 

Komisji, 

• Komisja Rewizyjna - informację przedstawiła Łucja Markowska, Przewodnicząca 

Komisji, 

• Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - informację przedstawiła Barbara Mendyka, 

Zastępca Przewodniczącego Komisji, 

• Komisja Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu                 

i Rolnictwa - informację przedstawił Stanisław Machowski, Przewodniczący Komisji, 

 

Rada Miejska wysłuchała informację i przyjęła je do wiadomości. 

 

Pkt 4.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Rady 

Miejskiej na 2022 rok 
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Przewodniczącego Rady Jerzy Kusz poprosił  przewodniczących poszczególnych Komisji Rady 

o przedstawienie informacji z realizacji planów pracy Komisji stałych. 

 

• Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych                                   

i Obywatelskich – plan pracy przedstawiła Ewa Kończak, Zastępca Przewodniczącego 

Komisji, 

• Komisja Rewizyjna – plan pracy przedstawiła Łucja Markowska, Przewodnicząca 

Komisji, 

• Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – plan pracy przedstawiła Barbara Mendyka, 

Zastępca Przewodniczącego Komisji, 

• Komisja Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu                 

i Rolnictwa – plan pracy przedstawił Stanisław Machowski, Przewodniczący Komisji, 

• plan pracy Rady Miejskiej przedstawił Przewodniczący Rady miejskiej Jerzy Kusz. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz, przedstawił również sprawozdanie z działalności Rady 

Miejskiej za rok 2021. 

 

Radni przyjęli sprawozdanie do wiadomości. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 12 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXX/259/2022 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji Rady Miejskiej na 2022 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2032 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
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Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 12 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXX/260/2022 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 

2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2022-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                  

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXX/261/2022 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2022 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr VII/63/2019 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 29 maja 2019 r. w sprawie połączenia samorządowych zakładów 

budżetowych Gminy Poniec- Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Poniecu z/s w 

Drzewcach i Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Poniecu 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Zastępcę Burmistrza Eugeniusz Nowaka o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

 Zastępca Burmistrza Eugeniusz Nowak przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji i zapytał czy nowy kierownik ma 

odpowiednią wiedzę aby prowadzić GZWiK.  

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński odpowiedział, że nowy kierownik został poinformowany o 

sytuacji w GZWiK i jest kompetentny do jego prowadzenia. Gospodarka komunalna zostaje 

wyłączona z GZWiK, ponieważ było to już wcześniej ustalene; jeśli GZWiK w przyszłości ma 

się przekształcić w spółkę, nie może w niej być Gospodarki Komunalnej.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                               

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXX/262/2022 

w sprawie uchwały: zmiany uchwały nr VII/63/2019 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 29 

maja 2019 r. w sprawie połączenia samorządowych zakładów budżetowych Gminy Poniec- 

Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Poniecu z/s w Drzewcach i Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Poniecu 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  

nieruchomości stanowiącej własność gminy Poniec 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXX/263/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

stanowiącej własność gminy Poniec 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości z przeznaczeniem na drogi osiedlowe 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta 

Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXX/264/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości 

z przeznaczeniem na drogi osiedlowe 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie: skargi na działanie Burmistrza Ponieca 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

oraz projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.   

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania.  

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXX/265/2022 

w sprawie skargi na działanie Burmistrza Ponieca 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Interpelacje i zapytania rannych 

Brak  

Pkt 12. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Miejskiej. 
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Przewodniczący Rady Jerzy poinformował, że zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Poniec 

do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XXIX Sesji Rady Miejskiej. Rada Miejska w 

obecności 12 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z XXIX Sesji Rady 

Miejskiej.  

 

Pkt  13. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Radna Ewa Kończak odniosła się do ostatniej odpowiedzi na jej interpelację i poprosiła aby 

Starostwo zawsze informowało dane sołectwo o wykonywanych pracach na jego terenie. 

Radna Łucja Markowska podzieliła to zdanie.  

Radny Dariusz Kieliś przypomniał o stanie drogi z Ponieca do Bojanowa. Referat ds dróg 

powinien jak najszybciej zrobić przegląd tej drogi, ponieważ w odpowiedzi na interpelację nie 

określił konkretnego terminu.  

 

Pkt  14. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Zdzisław Zdęga przypomniał o zgłoszonym suchym drzewie w miejscowości 

Czarkowo.  

Radny Powiatowy Maciej Malczyk odpowiedział, że drzewo to zostanie usunięte kiedy 

starostwo przystąpi do prac związanych z wycinką drzew i krzewów zgodnie z 

harmonogramem. Jeśli chodzi o drogi to Starostwo musi zrobić przetarg i wyłonić 

wykonawcę.  

Radny Krzysztof Matecki zaapelował o pomoc nowemu kierownikowi GZWiK, aby poprawić 

sytuację w tamtejszym zakładzie.  

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński poinformował, że ma nadzieje, że nowy kierownik poradzi 

sobie w pracy przy odpowiednim wsparciu i zaapelował do Radnych aby dali mu szansę na 

wykazanie się.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz zaznaczył, że zgodnie z planem pracy Rady, który został 

przed chwilą przyjęty, nowy kierownik GZWiK będzie musiał przedstawić informację o 

działalności zakładu, jednak należy dać kierownikowi trochę czasu aby zapoznał się z sytuacją 

w GZWiK.  

 

Pkt 15. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Jerzy w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował radnym 

i gościom za uczestnictwo w XXX Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1600 dokonał zamknięcia obrad 

Sesji.   

 

 

 

     Protokółowała                                                                           Przewodniczący Rady 

    Karolina Cieślak                                                                                     Jerzy Kusz 


